

balance accommodation offer for cuhk alumni

Indulge your senses with unique pomelo-incorporated treatments and feel refreshed after a relaxing stay at the city's latest urban resort.

Starting from HK\$1,380 for one person or HK\$2,080 for two persons, guests may enjoy:

- Relaxing one-night accommodation in a Mountain View room
- Sumptuous buffet breakfast at Cafe
- 60-minute Melo Signature Massage with pomelo and grapefruit-infused oil at Melo Spa
- Welcome drink and music entertainment at Tin Tin Bar

Conveniently located adjacent to Chinese University of Hong Kong, the hotel features 434 guestrooms and 133 rooms and suites for long stay accommodation, all commanding views of Tolo Harbour or Kau To Shan. Guests may enjoy result-oriented treatments in nine luxurious spa suites at Melo Spa, savour authentic Cantonese and Northern Chinese cuisine at Michelin-recommended Sha Tin 18, sumptuous buffets from four unique show kitchens at Cafe, and cocktails with music entertainment at Tin Tin Bar. Leisure facilities include 25-metre outdoor heated swimming pool, whirlpool, tennis court, Fitness Centre, steam and sauna.

For reservations, please contact the hotel on 3723 7888 or at reservations.shatin@hyatt.com and quote HON313.

FEEL THE HYATT TOUCH®

Terms and conditions

- This offer is subject to availability and 10% service charge per room per night
- Advance reservations are recommendedOther terms and conditions apply

Hyatt Regency Hong Kong, Sha Tin hongkong.shatin.hyatt.com





中文大學校友「享悦」住宿優惠

於城中最新都市綠洲體驗寫意住宿、享受特色沙田柚水療護理,讓身心在閒逸氣氛中 得到舒解。

由每晚HK\$1,380(單人)或每晚HK\$2,080(雙人)起,賓客可享:

- •山景客房住宿一晚
- 咖啡廳豐富自助早餐
- ·Melo Spa水療中心60分鐘特色沙田柚按摩
- 天天吧精選贈飲

位於香港中文大學旁,沙田凱悦酒店備有434間客房及133間專為長期住宿而設的客 房及套房,均可飽覽吐露港及九肚山景致。賓客可到擁有9間獨立護理套房的Melo Spa水療中心享受功效顯著的療程;到獲米芝蓮推介的沙田18品嚐地道廣東及北方佳 餚;於咖啡廳享用由四個開放式廚房炮製的豐富自助餐,或到天天吧一面欣賞現場音 樂演奏,一面享受雞尾酒。休閒設施包括25米室外恆溫游泳池及按摩池、健身中心、 網球場、桑拿及蒸氣浴室等。

如需預訂[,]請致電3723 7888或reservations.shatin@hyatt.com與酒店聯絡。訂房時 請註明優惠編號HON313。

FEEL THE HYATT TOUCH®

條款及細則

- ·此優惠每房每晚需付10%服務費並視乎情況而定
- ·需提前預訂
- 附設其他條款及細則

香港沙田凱悦酒店 香港新界沙田澤祥街18號 電話 + 852 3723 1234 傅真 + 852 3723 1235 hongkong.shatin.hyatt.com

